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بیمارستان فردیس تا آخر خرداد ماه به بهره برداری می رسد
دکتر مهران لک، معاون توسعه دانشگاه علوم پزشکی البرز اعلام کرد: بیمارستان فردیس تا آخر خرداد 

ماه به بهره برداری می رسد.
دکتر مهران لک افزود: میزان پیشرفت پروژه از سال 95 تا 99 حدود 50 د رصد و در سال 99 با پیشرفت 
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وی در پایان تصریح کرد: این بیمارستان به صورت جنرال خواهد بود و شامل تمام بخش های کودکان، 

زنان، جراحی،ICU ،NICU CCU می باشد.
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خبر

کمترین میزان آب دریاچه ارومیه در سال ۱۳۹۳ یعنی یک 
سال قبل از آغاز کار عملی ستاد احیای دریاچه ارومیه با ۵۰۰ 
میلیون مترمکعب آب به ثبت رسید که با نگاه بلند دولت 
تدبیر و امید هم اکنون میزان آب این دریاچه به بیش از 
چهار میلیارد مترمکعب رسیده که نزدیک به هشت برابر 

افزایش داشته است.
با وجود این افزایش نسبی تراز، نمودار تغییرات ۳۰ ساله 
دریاچه ارومیه بر پایه داده های ماهواره ای نشان می دهد 
که این دریاچه هنوز با روزهای خوب خود فاصله زیادی 
دارد و افزایش بارش ها و استفاده بهینه از منابع آبی بر 
اساس سیاست های ستاد احیای دریاچه ارومیه می تواند 
ضمن ادامه روند افزایش تراز آب این دریاچه، به احیای 

کامل آن بینجامد.
قبل از تشکیل ستاد احیای دریاچه ارومیه تراز این حوزه آبی 
بسته سالانه به طور متوسط ۴۰ سانتی متر کاهش می یافت 
اما در سایه اقدامات دولت تدبیر و امید، روند خشک شدن 
آن که همراه با بحران های مختلفی از جمله غبار نمک بود، 

متوقف شد.
کارشناسان این حوزه می گویند هرچند تراز یک هزار و ۲۷۴ 
متر به عنوان ارتفاع اکولوژیک دریاچه ارومیه اعلام شده  
ولی این دریاچه در تراز یک هزار و ۲۷۲ متر هم شرایط 
مطلوب خواهد داشت و بیش از ۹۵ درصد کانون های ریزگرد 

آن رفع خواهد شد.
توجه به مهار کانونهای ریزگرد و گرد و غبارهای موجود 
در این زیست بوم ارزشمند منطقه شمال غرب به قدری 
مشهود بوده که طبق گفته های رییس دفتر استان های 
ستاد احیای دریاچه ارومیه پس از آغاز اقدامات عملی این 
ستاد، گرد و غبار نمکی دریاچه ارومیه ۹۰ درصد کاهش 
یافته و حتی در برخی نقاط بحرانی، میزان ریزگردهای نمکی 

به صفر رسیده است.
فرهاد سرخوش با بیان اینکه در سال ۱۳۹۳ و قبل از آغاز 
اقدامات اجرایی ستاد احیای دریاچه ارومیه، مساحتی به 
وسعت تقریبی ۱۰۰ هزار هکتار به دلیل عقب نشینی آب 
دریاچه ارومیه از اراضی حساس به فرسایش بادی محسوب 
می شد، افزود: علاوه بر اقدامات تخصصی ستاد احیا در 
کنترل نقاط بحرانی ریزگردها، افزایش ۵۰ درصدی وسعت 
دریاچه ارومیه و هشت برابری میزان آب آن سبب شد تا 
بسیاری از اراضی مستعد فرسایش بادی به حالت عادی و 

سفید بازگردند.
وی با اشاره به اهتمام دولت برای رفع دغدغه مردم درباره 
دریاچه ارومیه اضافه کرد: دولت تدبیر و امید برای اجرای 
ریال  میلیارد  هزار   ۱۰۰ دریاچه،  این  احیایی  های  طرح 

سرمایه گذاری کرده است.
با  ارومیه  دریاچه  احیای  ستاد  استان های  دفتر  رییس 
از  بیش  سال ۱۳۹۸  پایان  تا  سال ۱۳۹۳  از  اینکه  بیان 
۶۷۳ میلیارد ریال اعتبار برای مقابله با کانون های بحرانی 
ریزگردهای نمکی در دریاچه ارومیه مصوب شده، اضافه 
مصوب  میزان  این  از  درصد   ۷۱ از  بیش  تاکنون  کرد: 
یعنی بیش از ۴۳۶ میلیارد ریال برای انجام این طرح ها 

اختصاص یافته است.
وی با تاکید بر اینکه تمامی کانون های بحرانی گرد و غبار 
نمکی در حوضه آبریز دریاچه ارومیه تحت کنترل است، 
گفت: عملیات کنترل کانون های گرد و غبار نمکی در این 
منطقه یا به اتمام رسیده یا در مرحله پایانی خود قرار دارد.

در  عملیات  اجرای  بندی  اولویت  به  همچنین  سرخوش 
کانون های ریزگردهای نمکی اشاره کرد و افزود: ستاد احیای 
دریاچه ارومیه در مقابله با ریزگردهای نمکی تمامی تلاش 

خود را به کار گرفته است.

۴۵۰ هزار هکتار از اراضی غبارخیز آذربایجان غربی از حالت 
بحران خارج شدند

مدیرکل منابع طبیعی آذربایجان غربی با بیان اینکه ۴۰۰ هزار 
هکتار از اراضی با قابلیت غبارخیزی در سال ۱۳۹۹ در استان 
در وضعیت بحرانی بودند، اظهار داشت: ۲۵۰ هزار هکتار از 
این اراضی به نیمه بحرانی تبدیل شدند و ۲۰۰ هزار هکتار 
هم از اراضی نیمه بحرانی در اثر قرق و اقدامات حفاظتی به 

اراضی عادی تبدیل شدند.
در  اراضی  وضعیت  تبدیل  این  قاسمی،  هادی  گفته  به 
حالی صورت گرفته است که اراضی غبار خیز اطراف دریاچه 
ارومیه به شدت در معرض رسوب گذاری و فرسایش بادی 

بوده است.
وی با بیان اینکه هفت اکیپ مسوولیت کنترل و نظارت بر 
چرای غیر مجاز و زودرس را برعهده دارند، ادامه داد: بازرسی 
اراضی به تعداد سه هزار و ۶۴۴ فقره پرونده در سال ۱۳۹۹ 
به مساحت سه هزار و ۳۰۰ هکتار تشکیل شد و از این 
میزان ۲ هزار و ۶۲۲ فقره پزونده با مساحت ۲ هزار و ۴۰۰ 

هکتار خلع ید و بازپس گیری شده است.
در خصوص گرد و غبار نیز براساس گفته های مدیر کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری استان آذربایجان غربی اعتبار 
هزینه شده در سال ۱۳۹۹ بیش از ۵۰ میلیارد ریال بوده 

است.
به گفته وی براساس تحقیقات انجام شده با سایر مجامع 
در  است  توانسته  کل  اداره  این  دانشگاهی  و  تحقیقاتی 
راستای کنترل گردو غبار ۱۰ برابر بیش از حد انتظار گردو 

غباررا کنترل نماید.
قاسمی اضافه کرد: برای حفاظت و قرق اراضی در سال ۱۴۰۰ 
نیز بیش از ۸۶ نفر نیروی گشت یگان حفاظت و ۳۹ اکیپ 

گشت مراقبت داریم که در همه شهرستانها فعال هستند.
وی بیان کرد: کارهای شاخصی چون جلوگیری از چرای 
زودرس از جمله فعالیت های این یگان بوده است و پرونده 
های متنوعی نیز در قالب ۷۰۰ فقره با بیش از ۱۰۰ هزار واحد 
دامی غیر مجاز و ۶۵۰ پرونده با مساحت افزون بر ۹۰۰ هکتار 

به مراجع قضایی تحویل شده است.

پایش میزان غبارخیزی دریاچه ارومیه به صورت مستمر 
انجام می شود

با پدیده گرد و غبار سازمان حفاظت   مدیر ملی مقابله 
محیط زیست گفت: آذربایجان غربی به نسبت سال ۱۳۹۴ 

و براساس اندازه گیری ها از نظر وضعیت غبار خیزی در 
شرایط مطلوبی است و پایش آن در کشور با استفاده از 
اعتبارات ستاد احیای دریاچه ارومیه و ستاد مقابله با گردو 
غبار کشور توسط دانشگاه ارومیه و دانشگاه یزد به صورت 

مشترک انجام می شود.
علی محمد طهماسبی بیرگانی افزود: یک میلیون و ۴۶۰ هزار 
هکتار از تالاب های کشور و سه میلیون و ۵۰۰ هزار هکتار از 
زیستگاه های تحت مدیریت سازمان حفاظت محیط زیست 

غبارخیز است.
وی با بیان اینکه این آمار غبارخیزی شامل آذربایجان غربی 
نیست، بیان کرد: این اطلاعات در ۲ سال اخیر گردآوری 
شده است و در مدیریت آتی گرد و غبار راهگشا خواهد بود.
مدیر ملی مقابله با پدیده گرد و غبار سازمان حفاظت محیط 
زیست گفت: مدیریت دام و چرا و قرق جزو اصلی ترین 

اهداف در مدیریت گردو غبار است.

کمتر از ۵۰ هزار هکتار اراضی غبار خیز در استان
 وجود دارد

در  شده  انجام  مطالعات  آخرین  داد:  ادامه  طهماسبی 
آذربایجان غربی بیانگر این است که کمتر از ۵۰ هزار هکتار 
اراضی غبار خیز در استان وجود دارد و مناطق غبار خیز با 
شدت زیاد و خیلی شدید در این خطه از کشور وجود ندارد.
 بیش از ۱۰ تا ۱۵ هزار هکتار عملیات نهال کاری در اطراف 
دریاچه ارومیه و بیش از یک میلیون هکتار عملیات قرق و 
کنترل دام در این منطقه انجام شده که به گفته مدیر ملی 
مقابله با پدیده گردو غبار سازمان حفاظت محیط زیست 

بسیار تاثیر گذار بوده است.
وی گفت: تجربه ای که در ارومیه کسب کردیم، در مناطقی 
مثل خوزستان به کار گرفته و ایستگاه های پایشی را راه 

اندازی کردیم که جزو پیشرفته ترین ایستگاه هاست.
مدیر ملی مقابله با پدیده گردو غبار سازمان حفاظت محیط 
زیست گفت: میزان گردو غبار در حوضه دریاچه ارومیه اندازه 
گیری می شود و اندازه گیری ها نشان می دهد که میزان 

گردو غبار در این استان بسیار کمتر از سالهای قبل است.

در  در منطقه جبل، میاندواب و سلماس  کرد:  بیان  وی 
آذربایجان غربی و شهرهای عجب شیر و بناب در آذربایجان 

شرقی ایستگاههای پایش دایمی  راه اندازی شده است.

رهایی ۱۲ تا ۱۴ میلیون نفر از گردو غبار نمکی در حاشیه 
دریاچه ارومیه

و  روان   تثبیت شن های  در  امید  و  تدبیر  دولت  تلاش 
ریزگردهای نمکی به اندازه ای حائز اهمیت است که رییس 
جمهوری نجات ۱۴ میلیون ایرانی از طوفان نمک را به عنوان 
یکی از اقدامات دولت تدبیر و امید در همان اوایل تشکیل 
دولت برشمرد و افزود: احیای دریاچه ارومیه به عنوان اولین 
تصمیم دولت در روز آغاز به کار تشکیل این دولت بود که 
امروز می توان به احیای این دریاچه مطمئن بود و اگر این 
گام برداشته نمی شد الان شهری به نام تبریز وجود نداشت 
و ۱۴میلیون نفر در غرب ایران مهاجرت کرده و تمامی باغ ها 

و مزارع از بین رفته بود.
بنا براهمیت این موضوع طرح های مهم دولت تدبیر و امید 
در تثبیت ریزگردها و جلوگیری از بروز طوفان های نمکی 
در منطقه و صرف هزاران میلیارد ریال برای احیای نگین 
آبی آذربایجان که یک مطالبه ملی و فرا ملی بوده است، 
نیازمند تبیین و اطلاع رسانی است تا اقدامات مثبت دولت 

مغفول واقع نشود.
دریاچه ارومیه در قالب طرح های ستاد احیا قرار است ظرف 
مدت ۱۰ سال /از ۱۳۹۴/ به تراز اکولوژیک خود برسد که 
حدود یک ونیم تا ۲ سال از برنامه عقب است؛ این دریاچه 
از اواسط دهه ۱۳۸۰ شروع به خشک شدن کرد و بنا بر آمار 
بین المللی تا سال ۲۰۱۵ میلادی حدود ۸۰ درصد از مساحت 

آن خشک شد.
با توجه به این اطلاعات و آمار، بخش زیادی از آب موجود 
در دریاچه ارومیه با بارش های مناسب، انتقال خوب این 
بارش ها با لایروبی رودخانه های اقماری، انتقال آب سدها، 
کاهش مصرف آب در بخش کشاورزی بوده که انتقال آب 
آمده و  تدابیر  این  به کمک  تواند  به حوضه می  حوضه 

روزهای نویدبخشی را برای دریاچه ارومیه خبر بدهد.

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: با فوت 
۲۰۰ نفر دیگر از هموطنان مبتلا به کووید۱۹ در شبانه روز 
گذشته، تعداد جان باختگان این بیماری در ایران به ۷۶ 

هزار و ۶۳۳ نفر رسید.
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  عمومی  روابط  مرکز 
پزشکی روز شنبه در اطلاعیه ای اعلام کرد: در 24 ساعت 
گذشته و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، هفت 
کشور  در  کووید۱۹  به  مبتلا  جدید  بیمار   ۷۲۳ و  هزار 

شناسایی شد که هزار و ۲۸۲ نفر از آنها بستری شدند و 
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به دو میلیون و ۷۳۹ 

هزار و ۸۷۵ نفر رسید.
دو  تاکنون  افزود:  اطلاعیه  این  در  بهداشت  وزارت 
میلیون ۲۱۰ هزار و ۸۵۱ نفر از بیماران، بهبود یافته یا 
نفر  و ۳۹۶  هزار  پنج  اند.  ترخیص شده  بیمارستانها  از 
از بیماران مبتلا به کووید۱۹ نیز در بخش های مراقبت 
 ۱۷ و  دارند  قرار  مراقبت  تحت  بیمارستانها  ویژه  های 

میلیون و ۸۸۲ هزار و ۴۶۱ آزمایش تشخیص کووید۱۹ 
در کشور انجام شده است.

بر اساس این گزارش، اکنون سه شهر کشور در وضعیت 
قرمز، ۲۶۲ شهر در وضعیت نارنجی، ۱۸۳ شهر در وضعیت 
زرد قرار دارند. بر اساس مصوبات ستاد ملی مقابله با کرونا 
مسافرت »از« و »به« شهرهای با وضعیت قرمز و نارنجی 
ممنوع است. با افزایش مبتلایان در سیستان و بلوچستان 

نیز تعداد شهرستان های آبی به صفر رسید.

دریاچه ارومیه در قالب طرح های ستاد احیا قرار گرفته  است؛

احیای دریاچه ارومیه، ۴۵۰ هزار هکتار زمین را از کانون ریزگرد خارج کرد

کرونا در ایران

تعداد بهبودیافتگان کرونا به دو میلیون ۲۱۰ هزار و ۸۵۱ تن رسید

حرف اول

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید فرج خاکپوربنه کهل  را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »مهین خسروی تبار« جامعه
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

طبق آمار منتشر شده، استان لرستان 
درمعضل   اول  مقام  دارای  همچنان 
بیکاری در کشور می باشد، این حقیقت، 
نبودها  یکی  و  بود  »یکی  آن  از  یکی 
است«، یکی »بانک و تورم و بیکاری« 
است که در استان لرستان به وفور دیده 
که  است  »کار«  یکی  آن  و  شود  می 
فقدان آن در استان به شکل واضحی 

محسوس است.
شهری  در  است  عجیب  بسیار  البته 
نظیر خرم آباد که با نداشتن صنعت با 
مشکلات عدیده اقتصادی مواجه شده 
است، نام چهار راه مرکزی این شهر هم 
»بانک« نام دارد، البته بسیار قابل تامل 
است که استان لرستان با این حجم از 
بیکار و فقدان صنعت، چه نیازی به این 
همه موسسه و بانک که هر روز مثل 

قارچ سبز می شوند، دارد؟
راه  و  وام  پرداخت  هنگام  که  افرادی 
انداختن کار مردم، ندار هستند، اما در 
و  باسابقه  نقدی،  وجوه  مواقع وصول 
امین مردم معرفی می شوند، به راستی 
دیگر در استان لرستان سرمایه ای وجود 
آقایان مسئول،  قول  به  اگر هم  دارد؟ 
استان ما غنی است، پس این فقر و 

بیکاری حاصل چیست؟
که  است  کننده  ناراحت  بسیار  البته 
بعضی از مسئولین به جایی رسیده اند 
که دیگر خدا را هم بنده نیستند و در 
مواجهه با شما و ادعای مطالبه گری به 
حق، با عناوینی نظیر »عددی نیستی 
ادبیات  چنین  از  شناسمت«  نمی  و 

سخیفی استفاده می کنند.
که  عارضم  شما  انور  خدمت  الغرض! 
اخیراً با شخصی از این قماش برخورد 
کردم که به واسطه خبرنگار بودن بنده، 
حسابی از ما شاکی بود، خلاصه از دید 
ایشان، این حقیرِ »فلانی« انسانی از نوع 
کاملا بدبین و منفی گرا است و اصلا 
خلاصه کلام از شمربن ذی الجوشن هم 

بدتر است.
البته در جواب ایشان فقط خاطرنشان 
کردم که راستش مانند برخی دوستان 
ماهی گرفتن از آب گل الود را بلد نیستم 
تا با گرفتن اگهی و رپورتاژهای سفارشی 
یک  عنوان  به  بگیرم،  السکوت  حق 

روزنامه نگار، انتقاد را برای بهبود وضع 
موجود شهر و استانم انجام می دهم، 
حال اگر گوش شنوایی وجود ندارد، آن 
دیگر به من مربوط نیست همین قدر 
که به وظیفه خود عمل کرده باشم برایم 

کافی است.
بگذیریم، در جواب توهین های جناب 
مسئول باید به هم به این اثر ماندگار 
بسنده کنم: »من از روئیدن خار سر دیوار 
دانستم که ناکس، کس نگردد از این بالا 

نشینی ها«
حاصل این صحبت ها با این عزیز این 
مقام  که  شهری  در  فهمیدم  که  بود 
اول بیکاری را در کشور در اختیار دارد، 
چیزهایی موجود است که نظیرش در 
هیچ جایی تا این حد پیدا نمی شود، 
پاچه  سفارشی،  پُست  مثل  چیزهایی 
خوار، زیر آب زن و... البته شاید ایراد 
از نگاه منفی این حقیر باشد وگرنه، اگر 
فقط مثبت ها را می دیدم تا این حد 

اسیر منفی گرایی محض نمی شدم.
حدود سه دهه قبل، رفیقی داشتم که 
درکودکی، در خانه ای که طبقه بالای یک 
بانک بود، سکونت داشتند، می گفت هر 
شب خواب پول و اسکناس می بیند، 
حالا که بزرگ شده، یکی از گردن کلفت 
های اقتصادی است و اکنون به واقعیت 

روی اسکناس خوابیده است!
 خانه ما اما، یک طبقه بود و زیر پای 
همین  به  و  داشت!  وجود  خاک  ما 
دلیل همش خواب مرگ و قبرستان 
را می بینیم و شاید به همین دلیل 
سنی  که  اکنون  شدم!  نگار  روزنامه 
از من گذشته، می بینم مرگ از رگ 
گردن به من نزدیکتر است، این است 
که دانستم خواب های کودکی، چگونه 
با سرنوشت افراد گره میخورند و فکر 
می کنم کماکان تا شقایق هست باید 

زندگی کرد.
در پایان، ممنونم که به قول برخی از 
بنده  اراجیف  خواندن  برای  مسئولین 
وقت صرف کردید، اما جداً تا حالا چقدر 
به این نکته توجه کرده اید که به نسبت 
جمعیت و وضعیت اقتصادی مردم و 
رکورد مقام اول کشور در بیکاری با وجود 
این همه بانک چه توجیهی دارد و این 
بانک ها چه نقشی در توسعه استان 
ایفا کرده اند؟ براستی تا بحال این سوال 
پولی  ما  اگر  نیامده که  برایتان پیش 

نداریم بانک چه سودی برای ما دارد؟
البته شاید مهم ترین خاصیت این بانک 
ها، در طبقه بالای شان باشد که تضمین 
گر تعبیر خواب های اسکناسی کودکان 

بالا نشین هستند!

به گفته سخنگوی شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران، 
افزایش قیمت بنزین در دستور کار نیست و این موضوع برای چندمین بار 

تکذیب می شود.  
موضوع قیمت بنزین برای مردم آنچنان اهمیت دارد که هر اظهارنظری 

می تواند باعث واکنش نسبت به آن شود.
اینبار نیز اظهار نظر یکی از نامزدهای سیزدهمین انتخابات ریاست جمهوری 
باعث شده تا شایعه گرانی بنزین بر سر زبان ها بیافتد و در فضای مجازی 

دست به دست شود.
یکی از نامزدهای انتخاباتی، در جریان ثبت نام اعلام کرده بود که قیمت 
بین المللی بنزین ۲۰ هزار تومان است و از همین رو باید در نحوه توزیع یارانه 

آن بازنگری شود تا افرادی که خودرو ندارند از این یارانه محروم نباشند.
همین اظهارنظرها کافی بود تا زمزمه افزایش قیمت بنزین دوباره مطرح شود، 
موضوعی که البته از همان ابتدا مشخص بود واقعیت ندارد، زیرا تغییر در 
قیمت و نحوه سهمیه بندی بنزین بر عهده هیات دولت است. حتی در آخرین 
مورد تصمیم افزایش قیمت بنزین و سهمیه بندی آن، تصمیم در جلسه سران 

سه قوه گرفته شد تا اهمیت این موضوع مشخص شود.
بنابراین صرف اینکه یک نامزد انتخابات آن هم در شرایط ثبت نام و پیش از 
تایید صلاحیت در باره این موضوع اظهار نظر کند، نمی تواند باعث تغییر در 

قیمت و نظام سهمیه بندی باشد.
در همین مورد، سخنگوی شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی 

ایران، با تکذیب افزایش قیمت بنزین، اعلام کرد که تصمیمی برای گرانی 
بنزین اعلام نشده است.

»مهدی اسماعیلی« با تاکید بر اینکه افزایش قیمت بنزین باید به تصوب 
مجلس شورای اسلامی برسد، ادامه داد: پس از آن توسط رئیس جمهوری 
ابلاغ می شود، وی افزود: در حال حاضر این موضوع نه در دولت و نه در 

مجلس مطرح نیست.

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: طبق قانون بودجه ۱۴۰۰، یک میلیون و ۲۰۰ هزار 
واحد مسکونی شهری و روستایی تسهیلات ساخت مسکن دریافت می کنند.

»محمود محمودزاده«  به جزییات ابلاغیه جدید در خصوص سهمیه بانک ها برای 
تسهیلات ساخت مسکن در سال جاری اشاره کرد و افزود: براساس قانون بودجه 
۱۴۰۰، یک میلیون و ۲۰۰ هزار واحد مسکونی شهری و روستایی از تسهیلات ساخت 
مسکن استفاده می کنند که از این تعداد ۴۰۰ هزار واحد برای واحدهای مسکونی 
روستایی و ۸۰۰ هزار واحد برای واحدهای مسکونی شهری در نظر گرفته شده است.

وی هدف از افزایش تسهیلات ساخت و ابلاغ آن به بانک ها را رونق و افزایش 
ساخت و ساز و تولید مسکن برشمرد و اظهار امیدواری کرد تا واحدهای نیمه تمام 
یا واحدهایی که تازه شروع شده اند سهم تامین مالی بهتری را برای تکمیل داشته 

باشند.
محمودزاده توضیح داد: همه مالکان خصوصی، خودمالکان و سازندگان بخش 
خصوصی بر اساس ضوابطی که وزارت راه و شهرسازی تعیین کرده است به بانک ها 
مراجعه کرده و تقاضای استفاده از تسهیلات ساخت را داشته باشند. بر اساس 
شاخص بندی که انجام شده این تسهیلات در اختیار واجدان شرایط که عموما 

سازندگان واحدهای متوسط و ارزان قیمت هستند، قرار می گیرد.

معاون وزیر راه و شهرسازی تصریح کرد: پرداخت تسهیلات ساخت مسکن افزایش 
یافته به واحدهای گران قیمت تعلق نمی گیرد و این بخشی از ضوابط وزارت راه و 
شهرسازی است. واحدهای متوسط و ارزان قیمت مشمول قانون دریافت تسهیلات 

ساخت هستند.  
وی اظهار امیدواری کرد تا با این کار بخش عمده ای از واحدهای نیمه تمام سطح 

کشور تکمیل و رونق ساخت و ساز در سال جاری بیشتر شود.
محمودزاده در خصوص سقف تسهیلات ساخت اعلام کرد: این موضوع هم اکنون 
در شورای پول و اعتبار در دست بررسی است که بر اساس سیستم بانکی باید این 
چهارچوب تعیین شود. بانک مرکزی تاکنون جدول سهیمه بانک ها را اعلام کرده 

است اما میزان مبلغ در یک تا دو هفته آتی اعلام خواهد شد.
معاون وزیر راه و شهرسازی اعلام کرد: بر اساس قانون، همه بانک ها و موسسات 
مالی و اعتباری مشمول اجرای این طرح هستند و ابلاغ سهمیه هایی که باید به 

تسهیلات ساخت مسکن اختصاص دهند را دریافت کرده اند.
وی یادآور شد: سهیمه بانک ها در ارایه تسهیلات ساخت مسکن متفاوت است و 
سهمیه بانک مسکن با توجه به تخصصی بودن آن بانک در حوزه مسکن از سایر 

بانک ها بیشتر است.

محمدمهدی برومندی، معاون باغبانی وزارت جهاد کشاورزی در حاشیه آیین اجرای 
طرح ۱۵ هکتاری گلخانه دانشگاه آزاد اسلامی کاشان با بیان اینکه سالانه نزدیک به 
۱۲۳ میلیون تن محصولات کشاورزی در کشور تولید می شود، افزود: ۲۴ میلیون 
تن از این محصولات مربوط به محصولات باغی و گلخانه ای است که با توجه به 
محدودیت های ناشی از شرایط اقلیمی و قرارگیری ایران جزو مناطق خشک و نیمه 

خشک جهان، باید در این زمینه به  یک روند رو به رشد در کشور رسید.
وی خاطر نشان کرد: بخش کشاورزی افزون بر تامین امنیت غذایی کشور و 
تامین غذای مردم به تولید درآمد مازاد بر مصرف رسید که این مهم منجر به تحقق 

درآمدهای ارزی برای کشور شد.
صادرات ۵۳۰ میلیون دلاری محصولات دارویی

معاون وزیر جهاد کشاورزی اظهار داشت: سالانه ۱۲۰ هزار تن محصولات دارویی 
به ارزش ۵۳۰ میلیون دلار از ایران به خارج صادر می شود که با توجه به ظرفیتی 
که برای تولید این گیاهان در کشور وجود دارد باید برای تقویت این بخش حرکت 

و حمایت کنیم.
وی از امضای تفاهم نامه با صندوق کارآفرینی امید خبر داد و گفت: برای نخستین 

بار ۱۳۰۰ میلیارد تومان اعتبار با تسهیلات چهار درصدی و حتی بلاعوض برای توسعه 
کشاورزی پرداخت می شود.

برومندی در خصوص کشت های گلخانه ای نیز توضیح داد: توسعه کشت های 
گلخانه ای بسیار مهم و یکی از اولویت های وزارت جهاد کشاورزی است.

به گفته وی، نزدیک به ۲۱ هزار هکتار گلخانه در کشور وجود دارد که این رقم تا سال 
۱۴۰۴ باید به ۴۸ هزار هکتار توسعه یابد.

وی، کاشان را قطب تولید گل محمدی در کشور دانست و تصریح کرد: به علت 
ارزآوری و ایجاد اشتغال زیاد این موضوع برای وزارت جهاد کشاورزی بسیار مهم 
است و می کوشد با حمایت از گلکاران، گلستان های کنونی را تقویت و در کنار آن 

باغ های گل محمدی را توسعه دهد.
معاون وزیر جهاد کشاورزی کاشان درخصوص مشکلات مجموعه ۴۰۰ هکتاری 
شهرستان کاشان نیز یادآور شد: این مشکلات مربوط به سال های گذشته است که 

به خاطر کارشناسی ناپخته به وجود آمده است.
به گفته وی، سطح زیر کشت باید بر پایه مقدار آب موجود تعیین می شد تا مانع به 

وجود آمدن چنین مشکلاتی شود. 

خرم آباد صدرنشین بیکاری؛
 بی توجهی تا کجا!

سخنگوی شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران:

 بنزین گران نمی شود!

معاون وزیر راه و شهرسازی خبر داد:

یک میلیون و ۲۰۰ هزار واحد مسکونی شهری و روستایی 
تسهیلات ساخت مسکن دریافت می کنند

معاون باغبانی وزارت جهاد کشاورزی:

بخش کشاورزی در سال گذشته ۶ میلیارد دلار درآمد ارزی داشت

جامعه

فرشیدگلهداری

نویسندهوخبرنگار
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شهری

رامین ربیعی، رئیس صمت البرز گفت: آمار های ما نشان 
می دهد تعداد پروانه های کسب صادرشده فروردین سال 
۱۴۰۰ نسبت به مدت مشابه سال قبل با رشد ۳۷ درصدی 
به عدد ۳۲۵ فقره و همچنین تعداد اشتغال صنفی استان 
نیز در همین بازه زمانی با ۱۹۶! درصد رشد به عدد یک هزار 

و ۱۸۳ نفر رسیده است.
او با اشاره به وجود ۹۰۱ کارت بازرگانی معتبر در استان، 
افزود: در فروردین ۱۴۰۰ نسبت به فروردین ۹۹ تعداد ۲۱ 
کارت بازرگانی صادر یا تمدید شده که در سال گذشته این 

عدد ۱۳ مورد بوده است.
ربیعی گفت: در فروردین سال جاری ۱۵ نفر به بانک های 
معرفی  خانگی  مشاغل  تسهیلات  دریافت  برای  عامل 
شدند که در مدت مشابه سال قبل این عدد صفر بود 
همچنین در فروردین امسال برای ۱۲ نفر کارت قالیبافی 
بوده  نفر  صفر  گذشته  سال  در  عدد  این  که  شد  صادر 

است.
رئیس سازمان صمت البرز گفت: تمدید کارت های قالیبافی 
در فروردین ۹۹ به تعداد ۲۱ نفر بوده است که در مدت 

مشابه سال جاری به عدد ۲۵ نفر رسید همچنین صدور و 
تمدید جواز تاسیس یا پروانه تولید فرش دستباف نیز در 
فروردین سال ۹۹ صفر بود که در مدت مشابه سال جاری به 

۴ مورد رسیده است.

رئیس ستاد انتخابات استان البرز گفت: روز گذشته نتیجه 
بررسی صلاحیت داوطلبین از طریق هیات عالی نظارت استان 
به فرمانداری ها ابلاغ شد و در مجموع حدود ۲۰۰ نفر به تایید 
صلاحیت شدگان شوراهای شهر و روستای استان اضافه شده 

است.
نورمحمد فردی با اشاره به اینکه اعتراضات داوطلبین شوراهای 
شهر و روستا توسط هیات عالی انتخابات شوراهای اسلامی 
البرز بررسی شده، اظهار کرد: برای شوراهای شهر استان در 
مجموع ۱۹۱۹ نفر داوطلب ثبت نام کرده بودند که صلاحیت 

برخی از آنها بعد از بررسی هیات اجرایی و نظارت رد شد.
وی ادامه داد: داوطلبین رد صلاحیت شده ۱۰ روز فرصت 

داشتند تا اعتراض خود را به هیات عالی نظارت استان اعلام 
کنند تا وضعیت آنها مجددا بررسی شود.

وی توضیح داد: دیروز نتیجه بررسی صلاحیت داوطلبین از 
طریق هیات عالی نظارت استان به فرمانداری ها ابلاغ شد و 
در مجموع حدود ۲۰۰ نفر به تایید صلاحیت شدگان شوراهای 

شهر و روستای استان اضافه شده است.
این مسئول اضافه کرد: کسانی که از طریق این هیات هم 
رد صلاحیت شده اند چهار روز فرصت دارند اعتراض خود را از 
طریق فرمانداری ها به هیات نظارت مرکزی کشور اعلام کنند.

فردی گفت: این هیات نیز در شهرهای بالای ۲۰۰ هزار نفر ۱۰ 
روز و در شهرهای کمتر از این جمعیت هم پنج روز فرصت 

دارد تا اعتراضات را بررسی کند.
وی با اشاره به اینکه بیشتر داوطلبین شوراهای روستای 
استان تایید صلاحیت شده اند، گفت: در مجموع ۲۱۴۷ نفر از 
۲۵۰ روستای استان برای شرکت در شوراهای روستا ثبت نام 

کرده اند که ۹۶.۵ درصد آنها تایید صلاحیت شده اند.
رئیس ستاد انتخابات استان البرز افزود: نتیجه نهایی بررسی 
رد صلاحیت شدگان شوراهای شهر و روستا نهایتا تا ۱۵ خرداد 

اعلام می شود.
فردی تاکید کرد: اقدامات لازم برای تامین امنیت انتخابات در 
استان صورت گرفته و امیدواریم مردم با مشارکت حداکثری 

پای صندوق های رای حضور پیدا کنند.
این مسئول با تاکید بر اینکه مردم نگران تامین سلامت 
انتخابات نباشند، اضافه کرد: انتخابات در ایران امری زینتی 

نیست و از هر رای مردم صیانت خواهد شد.
وی گفت: داوطلبین باید در هفت روزی که امکان تبلیغ و 
اطلاع رسانی دارند، اهداف و برنامه های خود را شفاف سازی 

کنند تا مردم بتوانند به شایسته ترین افراد رای دهند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: متاسفانه در ۲۴ 
ساعت گذشته ۱۲ بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست 
داده اند و مجموع جان باختگان این بیماری در استان به  

۳۸۲۶ نفر رسیده است.
دکتر محمد فتحی در خصوص آخرین وضعیت کرونا در 
البرز، گفت: در 24 ساعت گذشته،  ۸۴ بیمار با علائم 

کووید ۱۹ در مراکز درمانی استان بستری شده اند.
قطعی،  بستری شامل  موارد  کل   افزود: مجموع  وی 
محتمل و مشکوک  از ابتدای شیوع کرونا تا امروز در 

استان البرز ۴۲ هزار و ۱۳۱  نفر است.

فتحی با بیان اینکه در حال حاضر  تعداد ۹۳۵ نفر شامل 
موارد قطعی، محتمل و مشکوک در مراکز درمانی بستری 
هستند افزود: از این تعداد، ابتلای  ۵۴۵  نفر به بیماری  

کووید ۱۹، تا این تاریخ قطعی شده است.
وی افزود: متاسفانه در ۲۴ ساعت گذشته ۱۲ بیمار کووید 
۱۹ جان خود را از دست داده اند و مجموع جان باختگان 

این بیماری در استان به  ۳۸۲۶ نفر رسیده است.
فحی در پایان تصریح کرد: خوشبختانه از ابتدای شیوع 
کرونا تا کنون ۳۷ هزار و ۳۶۳ نفر از مراکزدرمانی ترخیص 

شده اند.

عباسعلی محمدیان در خصوص گزارشی مبنی بر اینکه 
فردی نسبت به توزیع گسترده مواد مخدر در شهرستان 
فردیس اقدام می کند،گفت: بررسی موضوع در دستورکار 

پلیس مبارزه با مواد مخدر این شهرستان قرار گرفت.
وی افزود: در ادامه ماموران با تحت نظر قرار دادن تحرکات 
متهم از صحت موضوع اطمینان یافته و با هماهنگی 
مقام قضائی به مخفیگاه او اعزام و در عملیاتی غافلگیرانه 
نامبرده را دستگیر و به پلیس مبارزه با مواد مخدر منتقل 

کردند.
از  بازرسی  در  کرد:  اظهار  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
مخفیگاه متهم ۱۸۸ کیلو حشیش و ۲۶ کیلو  تریاک آماده 

فروش کشف شد.
 محمدیان با اشاره به معرفی متهم به مراجع قضائی 
خاطرنشان کرد: شهروندان عزیز می توانند اخبار و اطلاعات 
خودشان در زمینه نگهداری و فروش مواد مخدر را از طریق 

شماره تلفن ۱۱۰ به پلیس اعلام کنند.
سردار عباسعلی محمدیان، فرمانده انتظامی البرز گفت: در 

پی دریافت خبری مبنی بر عرضه انواع نهاده های دامی 
قاچاق در یک انبار در نظرآباد، موضوع در دستور کار ماموران 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس آگاهی این شهرستان قرار 

گرفت.
میدانی  تحقیقات  انجام  با  ابتدا  در  ماموران  افزود:  او 
ابتدا از صحت خبر اطمینان یافتند و در ادامه پس از 
هماهنگی های قضایی در بازرسی از انبار مورد نظر ۱۳۴ تن 

مواد اولیه دامی و خوراکی قاچاق کشف کردند.
فرمانده انتظامی استان البرز ارزش کالای کشف شده را برابر 
نظر کارشناسان بالغ بر ۹ میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: 
کالای کشف شده به سازمان اموال تملیکی استان تحویل 

و پرونده به مراجع قضایی ارجاع شد.
او در خاتمه با اشاره به این که مبارزه با قاچاق کالا اقدامی 
برای حفظ و استقرار امنیت کشور است از مردم خواست 
برای حمایت از تولیدات ملی در مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
با پلیس همکاری و هرگونه اطلاعات و اخباری را در این 

زمینه به مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ اعلام کنند.

رئیس اتحادیه نانوایان کرج گفت: برای افزایش نرخ نان 
در کرج با احتساب بررسی بالا رفتن هزینه مواد اولیه، 
اجاره مغازه و کارگر پیشنهاد افزایش نان ارائه شده و در 

صورت موافقت ابلاغ می شود.
حجت الله نصیری اظهار کرد: افزایش نرخ نان در کرج از 
گذشته متاثر از پایتخت بوده و هر وقت قیمت نان در 
تهران افزایش داشته، به قیمت نان در کرج هم اضافه 

شده است.
وی با بیان اینکه از سال ۹۸ قیمت نان تغییر نکرده، 
افزود: طی دو سال اخیر علی رغم افزایش چند برابری 
مواد اولیه، اجاره مغازه، دستمزد کارگر و ... نرخ نان ثابت 
مانده بود که این امر نارضایتی فعالان این صنف را به 

دنبال دات.
وی توضیح داد: با رایزنی های صورت گرفته در نهایت 
مصوب شد که امسال نرخ انواع نان در پایتخت حدود ۵۰ 

درصد افزایش یابد که این افزایش به صورت غیر رسمی 
اعمال شده و چند روزی است که نانوایان تهران نان را با 

نرخ جدید به فروش می رسانند
در ماه مبارک  اینکه  دلیل  به  اضافه کرد:  این مسئول 
رمضان قرار داشتیم، ابلاغ رسمی نرخ جدید نان به چند 

روز آینده موکول شده است.
نصیری افزود: برای افزایش نرخ نان در کرج با احتساب 
بررسی بالا رفتن هزینه مواد اولیه، اجاره مغازه و کارگر 
پیشنهاد افزایش نان ارائه شده و در صورت موافقت ابلاغ 
می شود، در ارائه این پیشنهاد از مواردی مثل هزینه برق، 

گاز و ... چشم پوشی شده است.
وی در ادامه در پاسخ به اینکه آیا آماری از ابتلای فعالان 
این صنف به کرونا وجود دارد، گفت: طبق بررسی های 
صورت گرفته تا کنون هیچ یک از کارکنان نانوایی های 

کرج به کرونا مبتلا نشده اند.

ورزشکار فردیسی در مسابقات جهانی پاراوزنه برداری تایلند 
صاحب مدال طلا شد، امیر جعفری وزنه بردار فردیسی در 
مسابقات جهانی پاراوزنه برداری تایلند در وزن ۶۵ کیلوگرم 
موفق به مهار وزنه ۱۹۷ کیلوگرمی و صاحب مدال طلا 
شد، تا استان البرز در مسابقات جهانی وزنه برداری صاحب 

عنوان شود.

رئیس سازمان صمت البرز خبر داد:

رشد ۳۷ درصدی صدور پروانه های کسب در البرز

رئیس ستاد انتخابات استان البرز:

صلاحیت ۲۰۰ نفر از رد صلاحیت شدگان شوراهای 
شهر و روستا در البرز تأیید شد

استان البرز در مسابقات 
جهانی وزنه برداری طلایی شد

مرگ ۱۲ بیمار مبتلا به کرونا در البرز

فرمانده انتظامی استان البرز خبر داد:

۱۸۸ کیلوگرم حشیش در فردیس و ۱۳۴ تن 
نهاده دامی قاچاق در نظرآباد کشف شد

رئیس اتحادیه نانوایان کرج خبر داد:

مصوبه افزایش قیمت نان به زودی ابلاغ می شود

البرز« چه خبر؟

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »پروین اعتصامی« 
- شاعر فقید معاصر - را گرامی می دارد
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سرانجام پس از حواشی فراوان، جلسه بررسی موانع و 
مشکلات تیم فوتبال گل ریحان البرز و اتخاذ تدابیر لازم 
جهت حمایت از این تیم به ریاست استاندار البرز و با 

حضور مسئولان مربوطه برگزار شد.
در این نشست که روز شنبه ۲۵ اردیبهشت در دفتر کار 
استاندار البرز برگزار شد، مدیرکل ورزش و جوانان استان 
و  مشکلات  و  موانع  از  دقیقی  گزارش  که  شد  مکلف 
راهکارهای تخصصی جهت حمایت از این تیم را ارائه دهد.

بر این اساس طبق ضرب الاجل تعیین شده از سوی 
عزیزاله شهبازی استاندار البرز بر ضرورت تسریع در اتخاذ 

تدابیر لازم جهت احیا و حمایت این تیم، تاکید شد.
همچنین شهبازی اعلام کرد که برای رفع مشکلات 
لازم صورت  اقدامات  گزارش،  اخذ  از  پس  گل ریحان 

می گیرد.
اما پرسش اینجا است که آقای استاندار، نوشدارو پس 
از مرگ سهراب دیگر چه فایده ای دارد؟ برای نجات تیم 
قعرنشین لیگ یک، که به کف جدول چسبیده است و 
تنها ۱۵ امتیاز دارد و درست آخرین پیروزی اش در لیگ را 

هم به یاد نداریم، چه ضرب الاجلی تعیین کردید؟ 
تازه مدیرکل ورزش و جوانان استان بیاید و گزارشی از 
موانع و مشکلات تیم، به شما بدهد تا تدبیری اتخاذ 
کنید؟ اصلا چه راهکاری در این برهه از فصل می توان 
برای نجات سهمیه استان البرز برگزید؟ آیا می دانید چند 
هفته تا پایانِ لیگ آزادگان فرصت باقی مانده است و 

نتایج اخیر این تیم تا چه حدی ناامیدکننده بوده است؟
راستی چرا این تدابیر را در فصل گذشته که تیم در کوران 
صعود به لیگ برتر بود، اتخاذ نکردید؟ آن موقع حمایت از 
ورزش و تیم های افتخارآفرین استان البرز، جزو وظایف 
خطیر جنابعالی نبود؟ تیمی که روزی مدعی صعود به 
لیگ برتر بود، حالا شانس اصلی سقوط به دسته پایین تر 

شده است، در فاصله چند ماه تا فاجعه سقوط و یا حتی 
انحلال گل ریحان، می خواهید کمک مالی کنید یا بازهم 

از حمایت های معنوی شما باید بهره بگیریم.
بهرحال چنین جلسه ای دیگر نیاز به این حجم از بوق 
و کرنا ندارد، گل ریحان که با حمایت یا بی حمایت برای 
ماندن در لیگ آزادگان، نیازمند معجزه است، اما بهتر 
است، تا تیم های شهدای رزکان و مردانپاشا البرز به بلای 
گل ریحان دچار نشده اند نیم نگاهی به آن ها داشته باشید 
نماینده  لیگ دو یک  در  از گل ریحان،  بعد  تا حداقل 
داشته باشیم، زیرا برای استانی چون البرز زننده است که 
نه در لیگ برتر، نه در لیگ یک و نه در لیگ دو نماینده ای 

نداشته باشد.

»مادرم ایران« اثر علی رهبری آهنگساز و رهبر بین المللی 
ارکستر، به مناسبت جشن پنجاهمین سال ایجاد روابط 
دیپلماتیک بین کشور ایران و چین در پکن اجرا می شود. 
علی رهبری آهنگساز و رهبر بین المللی ارکسترهای 
جهان در گفت وگو با خبرنگار فرهنگی ایرنا ضمن اعلام 
خبر انتخاب سمفونی مادرم ایران برای جشن پنجاهمین 
سال روابط دیپلماتیک ایران و چین گفت: مرکز ملی 
هنرهای نمایشی پکن، مشهورترین سالن اپرا، تئاتر و 
کنسرت کشور چین حق اجرا و ضبط ویدیویی۲ اثر از 
مجموعه مادرم ایران را به مناسبت جشن پنجاهمین 

چین  و  ایران  بین  دیپلماتیک  روابط  ایجاد  سالگرد 
خریداری کرده است. 

مرکز  در  است  قرار  سمفونی  پوئم  دو  این  افزود:  وی 
 National Centre for the« ملی هنرهای نمایشی پکن
Performing Arts« با ارکستر سمفونیک مرکز ملی هنری 

در سوم و چهارم مردادماه سال جاری اجرا شود. 
ایران را توسط شرکت  آلبوم مادرم  رهبری تاکنون سه 
آلمانی ناکسوس به بازار جهانی عرضه کرده و در حال حاضر 
مشغول ضبط آلبوم های چهارم و پنجم این مجموعه 
به نام های »چنین گفت زرتشت«)حدود یک ساعت(، 

»غمنامه پارسی«)حدود یک ساعت و نیم( و »بلبل های 
پارسی« )حدود ۲۵ دقیقه( برای برادران سعیدی ۲ خواننده 

جوان اصفهانی است. 
وی که در دنیا به عنوان رهبر ارکستر سمفونیک شهرت 
پیدا کرده در اصل رشته اولش آهنگسازی و موسیقی 
ملی بوده و از دوران کودکی تا نوجوانی در کنار موسیقی 
غربی در حوزه موسیقی سنتی نزد استاد رحمت اله بدیعی 
آموزش کامل ردیف های موسیقی اصیل ایرانی را طی 
کرده و آثار او با بُن مایه موسیقی سنتی ایران نوشته 

شده است.

به  نمایشنامه  قالب  در  بعدی«  یعنی  »نوبت  کتاب 
موضوع تفحص شهدا و چشم انتظاری مادران شهید 

می پردازد.
به گزارش »دنیای هوادار«،  کتاب »نوبت یعنی بعدی« 
مجموعه  از  دوازدهم  دفتر  شاه کرم،  مرتضی  نوشته 

نمایشنامه های نشر شاهد است.
این مجموعه نمایشنامه های نشر شاهد به کوشش اداره 
کل امور هنری بنیاد شهید و امور ایثارگران و در جریان یک 
مسابقه نمایشنامه نویسی، با هدف ترویج فرهنگ ایثار و 

شهادت نوشته شده است.
یافتن  برای  انتظار مادران شهدا  این نمایشنامه درباره 
نشانه ای از پیکر فرزندانشان نوشته شده است. در صفحه 
۶۲ این کتاب می خوانیم: » خانم آقایی: پسرم مزاجش 
اسد  یخِ یخه.  انگشتاش همیشه  و  گرمه، ولی دست 
جراحی: دستکش مگه نداره؟ خانم آقایی: وقتی دست 
نداره، دستکش به کارش نمی آد. در عوض شال بافتم 
نمی خوره.  سرما  بندازه  خوبه.  شال گردن  ضیا:  واسش. 
اسد جراحی: پسرتون همین دو تا استخونه؟ خانم آقایی: 

درسته پسرم همینه. یعنی شما فقط دو تا استخون ازش 
می بینین و خیلی چیزهاش رو نمی بینین... پسرم خیلی 

زیاده...«
نشر شاهد کتاب »نوبت یعنی بعدی« را در ۶۴ صفحه، 

قطع پالتویی روانه بازار نشر کرده است.

کتاب »عباس حرم« گویا شد

کتاب »عباس حرم« زندگینامه شهید مدافع حرم علی 
اصغر الیاسی گویا شد.

و  خاطرات  دربرگیرنده  حرم«  »عباس  گویای  کتاب 
و  الیاسی  اصغر  علی  حرم  مدافع  شهید  زندگینامه 
 ۲۵ شنبه  روز  از  و  گویا  فرد،  گودرزیان  لیلا  قلم  به 
پخش  اسلامی   جمهوری  صدای  از  ماه  اردیبهشت 

خواهد شد.
کنندگی  تهیه  به  حرم«  »عباس  شنیداری  کتاب   
نسرین والامقام، نظارت محمد برخوردار و گویندگان 
مصطفی  سید  والامقام،  نسرین  حسنی،  معصومه 
قاری، علی ممدوحی، حامد ترابی و محمد برخوردار 

پخش خواهد شد.

آموزه هایی از دفاع مقدس 

باورها،  از  روایتی  مقدس«  دفاع  از  »آموزه هایی  کتاب 
اعتقادات و بینش های رزمندگان دوران هشت سال دفاع 
مقدس است که به قلم »حمزه مرادی« جانباز ۳۰ درصد 
دفاع مقدس نگاشته و توسط انتشارات شمیسا چاپ شده 

است.
کتاب »آموزه هایی از دفاع مقدس« روایتی از باورها و 
بینش های رزمندگان دوران هشت سال دفاع مقدس به 
قلم حمزه مرادی جانباز ۳۰ درصد دفاع مقدس از سوی 
انتشارات شمیسا در سال ۱۴۰۰ با شمارگان هزار نسخه و در 
۱۳۲ صفحه به نگارش درآمده روانه بازار کتاب شده است.

از دیدگاه نویسنده کتاب، یکی از دلایلی که مسیر پیروزی 
را برای رزمندگان دوران هشت سال دفاع مقدس گشود، 
شیوه های برخوردشان با جنگ و جهاد بود که ریشه در 
باورها و اعتقاداتشان داشت که در این کتاب به شرح 

آن ها پرداخته است.

جناب استاندار، نوشدارو پس از مرگ سهراب؟
دیدگاه

موسیقی

ادبیات

جهان سینما

جشنواره فیلم ونیز با ظرفیت کامل برگزار می شود
جشنواره بین المللی فیلم ونیز با وجود تداوم شیوع کرونا برای 
قرمز  فرش  کمال،  و  تمام  حضوری  رویداد  یک 
پهن می کند، متولیان هفتادوهشتمین دوره 
جشنواره بین المللی فیلم ونیز خود را برای 
برگزاری یک رویداد حضوری تمام عیار آماده 
می کنند، رویدادی که جوی عادی و به دور از 
نشانه های شیوع کرونا خواهد داشت و فیلم های 

حاضر در آن همگی جذاب و تماشاگرپسند هستند.

نشست مطبوعاتی »جشنواره کن« به تعویق افتاد
در حالی که قرار بود کنفرانس مطبوعاتی جشنواره فیلم کن برای 

معرفی فیلم های منتخب امسال اواخر ماه می برگزار 
شود، این نشست یک هفته عقب انداخته و به 

۳ ژوئن )۱۳ خرداد( موکول شده است، دلیل 
این تغییر تاریخ معرفی فیلم های امسال انبوه 
فیلم هایی است که امسال به جشنواره ارسال 

شده اند. به همین دلیل انتظار می رود بخش 
رسمی جشنواه به ویژه بخش مسابقه، گسترده تر از 

همیشه و حد معمول باشد.

»انیمیشن  ساخت  سراغ  به  »انگل«  کارگردان 
کامپپوتری« می رود

بونگ جون هو کارگردان کره ای برنده جایزه اسکار برای فیلم 
»انگل«، اعلام کرد در حال کار برای ساخت فیلمی 
انیمیشنی درباره انسان ها و موجودات ساکن 
در دریاهای عمیق است، کارگردان سرشناس 
مشغول   ۲۰۱۸ سال  از  کرد  اعلام  کره ای 
 ۴th Creative« کره ای  کمپانی  با  همکاری 
Party« برای نوشتن فیلمنامه این انیمیشن بوده 

است. این فیلمنامه در ماه ژانویه کامل شده است.

حسنریاحیدبیرسیوهفتمین
جشنوارهموسیقیفجرشد

»حسن ریاحی« با تایید شورای سیاستگذاری سی وهفتمین 
جشنواره موسیقی فجر و با حکم معاون امور هنری وزارت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی، دبیر این دوره جشنواره شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی معاونت امور 
هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، سید مجتبی حسینی 
معاون امور هنری وزارت فرهنگ در حکمی حسن ریاحی را 
به سمت دبیر سی و هفتمین دوره جشنواره موسیقی فجر 

منصوب کرد.
در بخشی از حکم معاون امور هنری برای حسن ریاحی آمده 
است: »نظر به حسن سوابق و تجربیات ارزشمند جنابعالی و 
تایید اعضای محترم شورای سیاستگذاری جشنواره موسیقی 
این حکم به عنوان دبیر سی و هفتمین  فجر، به موجب 

جشنواره موسیقی فجر منصوب می شوید.«
حسن ریاحی پیش از این در دوره های نوزدهم تا بیست ویکم و 
دوره های بیست وششم تا سی ویکم و در دوره سی وششم دبیر 

جشنواره بین المللی موسیقی فجر بود.

موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عباس مهرپویا«
 - خواننده و آهنگساز فقید - را گرامی می دارد

بهزادعسگری

خبرنگار

ساختۀ »علی رهبری«؛

»مادرم ایران«؛ موسیقی جشن پنجاهمین سال روابط دیپلماتیک ایران و چین 

نمایشنامه »نوبت یعنی بعدی« به چشم انتظاری مادران شهدا می پردازد
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دیدار حساس و پر حاشیه ی دو تیم پرطرفدار تهرانی که از 
آن به عنوان شهرآورد فوتبال تهران یاد می شود با برتری 
پرسپولیس به پایان رسید تا علاوه بر صعود مجدد این تیم 
به صدر جدول، شانس قهرمانی پرسپولیس برای پنجمین 

بار متوالی افزایش یابد.
اگر منصفانه و بر اساس معیارهای فنی به ارزیابی این 
دیدار بپردازیم، پیکار نود و پنجم استقلال و پرسپولیس 
فاقد آن ویژگی های فنی لازم برای ارزیابی به عنوان دیداری 
در سطح بالای فوتبال باشگاهی بود اما چون همواره در 
بر  حاشیه ای  مسائل  تماشاگر،  پر  و  حساس  دیدارهای 
مسائل فنی برتری می یابد و تماشاگران نیز به پیروزی تیم 
مورد علاقه شان بیشتر از تماشای یک بازی خوب علاقه 
نشان می دهند، پرسپولیس را باید تیم برتر این میدان 
معرفی کنیم. البته موقعیت های مناسب گلزنی از سوی 
هر دو تیم به اندازه انگشتان یک دست هم نبود ولی به 
هرحال چون پرسپولیس برنده از میدان خارج شد، تیم برتر 

در پایان این دیدار لقب گرفت.
پرسپولیس موفق شد استقلال را شکست دهد چون در 
هر شرایطی راه پیروزی بر حریفان را بهتر از  استقلال پیدا 
می کند و این موضوع ارتباطی به برتری سرخ پوشان در 
میدان ندارد اما در اردوی رقیب، این خصلت کمتر دیده می 
شود. حتی در دیدارهایی هم که به سود استقلال تمام شده 
است آن ویژگی برتری طلبی را که همواره در عملکرد سرخ 
پوشان شاهد هستیم، در اردوی آبی پوشان کمتر دیده ایم 
چون پرسپولیس چند سالی است که به ثبات تاکتیکی 
و ترکیبی دست پیدا کرده است و جابجایی های محدود 
بازیکنان در این تیم تغییری در روند رو به افزایش میل به 
پیروزی به وجود نیاورده است اما استقلالی ها چند سالی 

است که از این خصیصه فاصله گرفته و یکی از عمده دلایل 
شکست آن ها در دیدار حیثیتی شان برابر پرسپولیس نیز 
سردرگمی تاکتیکی بود که در طول بازی به دفعات شاهد 

تغییر آن از سوی نیمکت آبی پوشان بودیم.
دیگر موضوعی که در چند سال اخیر باعث تمایز استقلال 
و پرسپولیس از یکدیگر شده و مانع از قهرمانی آبی پوشان  
و متقابلاً قهرمانی مداوم سرخ  پوشان را به همراه داشته، 
کج سلیقگی در انتخاب بازیکنان تازه وارد از سوی استقلال 
و دقت عمل در جذب نیروهای تازه وارد در اردوی رقیب 
با  لیگ  آماده  بازیکنان  از  بسیاری  که  نحوی  به  است؛ 
عضویت در استقلال دچار افت تکنیکی و تاکتیکی شده اند 
و در نقطه مقابل بازیکنان متوسطی که جذب پرسپولیس 
شده اند در عمل به بازیکنی تاثیرگذار و بهتر از آنچه که در 

تیم های قبلی شان بوده اند، تبدیل گردیده اند!
برگ برنده پرسپولیس را باید در خط  دفاعی مستحکم و کم 
اشتباه این تیم جست و جو کنیم ولی خط دفاعی استقلال 
در چند سال اخیر نقطه ضعف آبی پوشان بوده که مانع از 

قهرمانی آن ها در لیگ برتر در سال های اخیر شده است.
البته مشکلات استقلال بسیار زیاد و خارج از حوصله این 
فنی  رفتار  و  آنالیز عملکرد  به  تنها  اما  باشد  مطلب می 
بازیکنان این تیم در دیدار برابر پرسپولیس می پردازیم تا 
بخش عمده ای از دلایل ناکامی استقلال در دیدار نود و 

پنجم این تیم برابر پرسپولیس مشخص گردد.
رشید مظاهری که در ابتدای عضویت در استقلال به وزنه ای 
موثر در دروازه تبدیل شده بود، در دو شکست اخیر استقلال 
برابر ذوب آهن و پرسپولیس و روی هر ۳ گل دریافتی 
کم کار ظاهر شد به ویژه روی گل های دیدار برابر ذوب 
آهن که با جایگیری اشتباه خود، یکی از عوامل شکست 

استقلال بود.
به  استقلال  مربیان  چرای  و  چون  بدون  اعتماد  ظاهرا 
مظاهری  و روی گردانی کامل از حسینی، دروازه بان ملی 
پوش سابق این تیم به نوعی باعث بی تفاوتی و کم تلاشی 
مظاهری در چارچوب دروازه ی استقلال شده است. تغییر 
مداوم مدافعان میانی استقلال در هر بازی به خوبی نشان 
میدهد که مربیان استقلال به درستی متوجه آسیب پذیری، 
ضعف و اشتباهات پر دامنه بازیکنان خود در قلب دفاع 

شده اند.
شاید این بحث به ذائقه طرفداران و کادرفنی استقلال خوش 
نیاید ولی واقعیت این است که کاپیتان پرسابقه استقلال، 
یکی از ضعیف ترین بازیکنان این تیم برابر پرسپولیس 
بود. وریا غفوری در این بازی هم در انجام وظایف دفاعی 
و هم در طراحی حملات از جناح راست ناکام بود به نحوی 
که برخلاف گذشته هیچگونه حرکت موثری از مدافع با 
تجربه استقلال در حرکت های هجومی از جناح راست که 
متاسفانه استقلالی ها به تداوم آن در طول بازی اصرار می 
ورزند، ندیدیم حتی بر روی تک گل پرسپولیس هم کم 
کاری وریا غفوری مشهود بود که نه تنها اجازه پیشروی 
سرخپوشان از منطقه دفاعی خود را داد بلکه با تعلل در 
انجام وظایف دفاعی و پر کردن ناشیانۀ آفساید، آل کثیر را 
در منطقه تحت مراقبت خود رها کرد تا مهاجم پرسپولیس 
به راحتی توپ برگشتی در پی دفع ناقص مظاهری را وارد 
بر  که  دیدیم  تلویزیونی  تصاویر  در  کند.  استقلال  دروازه 
خلاف چالاکی و یورش گلزن پرسپولیس به سمت توپ 
بازگشتی از سوی دروازه بان استقلال، کاپیتان استقلال در 

حال قدم زدن بود!
بازی،  ابتدای  از  اسماعیلی  فرشید  از  استفاده  عدم 
ناهماهنگی بین نادری و قائدی در منطقه چپ استقلال 
که مشخص نبود کدام یک وظیفه حرکت بر روی خط و 
فضا سازی برای تدارک حمله از این جناح را بر عهده دارد 
ضمن آنکه کم تعداد بودن استقلالی ها در میانه میدان 

نیز از دیگر عوامل آسیپ پذیری این تیم در نیمه دوم بود. 
دیگر نقطه ضعف استقلال که به یک اپیدمی در این تیم 
تبدیل شده است تمایل بازیکنان آبی پوش به حمل توپ 
به جای دواندن آن و تمایل به انجام کار های سخت به 
هنگام ارسال توپ بعد از یکسری مانور های بی حاصل بود 
اما در نقطه ی مقابل، بازیکنان پرسپولیس علاوه بر استفاده 
منطقی از تمام فضای زمین و ارسال پاس های مداوم و 
جایگیری در فضاهای خالی زمین به آنچه می خواستند، 
رسیدند و موفق شدند با به ثمر رساندن یک گل این بازی 

حساس، به اهداف خود برسند.
نزد  در  که  بود  خود  سنتی  رقیب  بر  غلبه  اینکه  نخست 
طرفداران کم از قهرمانی نیست! دوم آنکه جایگاه خود در 
صدر جدول را از سپاهان باز پس گرفتند و سوم آنکه در 
این واپسین هفته های باقی مانده از لیگ برتر، شانس 
قهرمانی شان به واسطه پیروزی بر یکی از دیگر مدعیان 

صدرنشینی افزایش دادند.
دیگر موضوعی که نباید از کنار آن به سادگی گذشت تفاوت 
آشکار عملکرد فردی تعدادی از بازیکنان استقلال در لیگ 
که  است  داخلی  دیدارهای  با  مقایسه  در  آسیا  قهرمانان 
به نظر می رسد خودنمایی فنی برای جلب رضایت تیم 
های قطری که در این روزها پول خوبی به بازیکنان ایرانی 
می پردازند، هدف اصلی تعدادی از بازیکنان استقلال در 
عربستان بوده است و چون مواظب سلامتی خود برای عقد 
با تیم ها قطری هستند، بازی آن ها  قرار داد احتمالی 
در لیگ برتر ایران محتاطانه و کم فروغ شده است. مانند 
مهدی قائدی که عملکرد وی در بازی های داخلی تا پیش 
از حضور استقلال در باشگاه های آسیا اصلا قابل مقایسه 
با دیدارهای کنونی این تیم در لیگ برتر نیست. در انتها 
باید به این موضوع هم بپردازیم که تعدادی از خریدهای 
استقلال به هیچ عنوان در حد و اندازه نام و اعتبار این تیم 
نیستند و همانگونه که سرمربی استقلال در شرایط ناراحتی 
پس از شکست برابر پرسپولیس به آن اعتراف کرده است، 

دلال ها تیم استقلال را بسته اند. 

واکاوی شهرآورد ۹5؛

چرا استقلال باخت و چرا پرسپولیس برد؟
داستان جلد

شکیبایی دو گونه است : شکیبایی بر آنچه خوش 
نمی داری و شکیبایی در آنچه دوست می داری 
نهج البلاغه حکمت ۵۵

١- خدیجه رستم زاده خشکنودهانی به نشانی : کرج - عظیمیه - خیابان یاسمن - بلوار 
استقلال - پلاک ۲۵- واحد 3

بدینوسیله به وراث مدیون )عباس علی پور( بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر گزارش 
مامورابلاغ در آدرس فوق شناخته نگردیده اید ابلاغ می گردد که برابر سند ازدواج شماره 
۹۰۹۳ مورخ  ١399/١١/04 ابلاغ میگردد مدیون تعداد ۱۰۰ عدد سکه تمام بهار آزادی 
بدهکار می باشد که بر اثر عدم پرداخت وجه ،بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده 
پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و بکلاسه فوق در این اجرا مطرح می باشد لذا 
طبق ماده ١9/ ١8 آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی بشما ابلاغ می گردد از تاریخ 
انتشار این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه محسوب است فقط یک نوبت در روزنامه 
کثیرالانتشار محلی درج ومنتشر می گردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی 
خود اقدام و در غیر این صورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات 

علیه شما تعقیب خواهد شد.  863ف
مریم ایرانی بجندی - رئیس اجرا واحد اجرای اسناد رسمی کرج- از طرف تقوی

بدینوسیله به آقای مهدی یطهری و خانم وصال يطهری وراث مرحوم منصور 
يطهری ساکنین :

کرج فردیس کانال غربی مجتمع ونوس پ ۲۸۲ باتوجه به اینکه امر ابلاغ واقعی 
به شما میسر نگردیده ابلاغ می گردد که ملک مورد رهن سندرهنی شماره ۳۸۶۵۷ 
توسط کارشناس رسمی دادگستری پلاک 22406/ ۳۴۹۴۸ /١63 قطعه ۲ به مبلغ 
2/000/000/000 ریال ارزیابی گردید چنانچه به ارزیابی مذکور معترضید ضمن تودیع 
مبلغ 6/000/000 ریال دستمزد تجدید کارشناسی ظرف ۵ روز از تاریخ ابلاغ این 
اخطار با واریز دستمزد تجدید کارشناسی به شماره حساب 0۱۲۵۰۰۲۵۰۰۰۰۰ کانون 
کارشناسان به این شعبه اعلام در غیر اینصورت قیمت تعیین شده قطعی و به 
اعتراض خارج از موعد مقرر و یا فاقد فیش دستمزد تجدید کارشناسی ترتیب اثر 
داده نخواهد شد . این آگهی یک نوبت در یکی ار روزنامه های کثیرالانتشار چاپ 

وعمليات اجرایی ادامه می یابد. 867ف
معاون واحد اجرای اسناد رسمی کرج قاسمی

بدینوسیله به زهرا زکی به نشانی کرج کمال شهر کوچه میعاد 
پلاک ۳۴ واحد که فعلا مجهوالمكان می باشد در خصوص پرونده 
اجرایی کلاسه ۹۹۰۰۲۷۳ و طبق نظریه کارشناس رسمی ارزیابی 
و خودرو سواری پراید جمعا به مبلغ 520/000/000 ریال معادل 
پنجاه و دو میلیون تومان ارزیابی گردیده ، لذا چنانچه به مبلغ 
ارزیابی اموال معترض میباشید، اعتراض کتبی خود را پرف مدت 
۵ روز از تاریخ انتشار این آگهی به ضمیمه فیش بانکی دستمزد 
کارشناس تجدید نظر به مبلغ 9/000/000 ریال به دفتر این اجرا 
تسلیم نمایید ضمنا به اعتراضی که خارج از موعد یا فاقد فيش 
فیش بانکی دستمزد کارشناس تجدید نظر باشد ترتیب اثر داده 

نخواهد شد. 865ف
مسئول شعبه اجرای اسناد رسمی ثبت اسناد
 و املاک شهرستان گرمسار- مهدی صابری منش

آگهی ابلاغ اخطار ماده ۱۰۱ آیین نامه اجراآگهی ابلاغ اخطار ماده ۱۰۱ آیین نامه اجراآگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۹۹۰۶۸۹۲

دکترمهردادفرشیدی

نویسندهواستاددانشگاه

برگ برنده پرسپولیس را باید در خط  دفاعی مستحکم و کم اشتباه این تیم جست و جو کنیم ولی خط دفاعی 
استقلال در چند سال اخیر نقطه ضعف آبی پوشان بوده که مانع از قهرمانی آن ها در لیگ برتر در سال های اخیر 

شده است. البته مشکلات استقلال بسیار زیاد و خارج از حوصله این مطلب می باشد اما تنها به آنالیز عملکرد و رفتار 
فنی بازیکنان این تیم در دیدار برابر پرسپولیس می پردازیم تا بخش عمده ای از دلایل ناکامی استقلال در دیدار نود و 

پنجم این تیم برابر پرسپولیس مشخص گردد.
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ورزشی

کمانداران به سوییس می روند
کمانداران ریکرو و کامپوند برای حضور در مرحله دوم جام جهانی، راهی لوزان 

سوییس می شوند، میلاد وزیری، صادق اشرفی، امین  پیرعلی، رضا شبانی، 
زهرا نعمتی، شیوا شجاع مهر، سوگند رحمانی و مهتا عبدالهی کمانداران 

اعزامی در ریکرو را تشکیل می دهند، بهزاد پاکزاد )سرمربی( و لیلا 
سخایی )مربی( هدایت تیم را در سوییس بر عهده خواهند داشت.

سردار هیچ  پیشنهاد جدی ندارد
در حالی که اخبار زیادی درباره احتمال انتقال سردار آزمون به تیم های بزرگ 

تاکنون هیچ  اروپایی منتشر می شود، سرمربی تیم زنیت عنوان کرد 
پیشنهادی برای بازیکن ایرانی دریافت نکرده است، سرگئی سماک، 

سرمربی تیم زنیت اعلام کرد که تا به امروز هیچ پیشنهاد جدی برای 
هیچ بازیکن زنیت از جمله سردار آزمون به دست ما نرسیده است.

هکتور کوپر سرمربی تیم ملی کنگو شد
هکتور کوپر، مربی کهنه کار آرژانتینی به عنوان سرمربی جدید تیم ملی فوتبال کنگو 

انتخاب شد، این مربی ۶۵ ساله اخیراً پس از سه سال حضور در تیم ملی 
مصر  و در ادامه ازبکستان راهی فوتبال آفریقا شد، رئیس فدراسیون فوتبال 

کنگو گفته بود که ما کوپر را به عنوان مربی انتخاب کردیم تا بتوانیم به 
جام جهانی راه یابیم.

همسر سابق جنیفر لوپز یک باشگاه در NBA را خرید
الکس رودریگز، یکی از بهترین بازیکنان بیسبال در ۲۰ سال گذشته برای خرید  

سهام تیم مینه سوتا تیمبرولوز در بسکتبال NBA به توافق رسید، رودریگز که 
به تازگی از جنفیرلوپز جدا شد، برای خرید نیمی از سهام این تیم همراه 

شریک تجاری خود ۱.۵ میلیارد دلار پرداخت کرد، رودریگز ۲۲ دوره در 
قوی ترین لیگ بیسبال جهان بازی کرد.

انصراف قهرمان دوچرخه سواری جاده جهان از حضور در المپیک
ژولیان آلافیلیپ قهرمان مسابقات جهانی مسابقات جاده در سال ۲۰۲۰  از 

حضور در بازیهای المپیک توکیو انصراف داد، آلافیلیپ درباره دلیل خود 
برای انصراف از بازی های المپیک گفت: بعد از این که زیاد به این 

مساله فکر کردم، تصمیم گرفتم که پس از توافق با مربی و تیم 
باشگاهی از حضور در بازی های المپیک انصراف دهم. 

آغاز اردوی تیم  ملی بسکتبال از فردا در غیاب ۳ ستاره
اردوی تیم  ملی بسکتبال ایران در حالی یک شنبه ۲۶ اردیبهشت ۱۴۰۰ آغاز 

خواهد شد که طبق اخبار موجود، سه ستاره ایران در آغاز اردوها با سایر 
ملی پوشان تمرینات را از همان روز نخست آغاز نمی کنند، به این 

ترتیب صمد نیکخواه بهرامی کاپیتان تیم  ملی ایران، مایک رستم پور 
و آرون گرامی پور با غیبتی چند روزه به تمرینات اضافه خواهند شد. 

درخواست فدرر از مسئولان برگزارکننده المپیک
راجر فدرر تنیسور مطرح سوئیسی، با بیان اینکه هنوز تصمیم به حضور 

در این رقابت ها نگرفته است، از برگزارکنندگان بازی های المپیک 
خواسته است تا به عدم اطمینان در مورد بازی های توکیو پایان 

دهند، المپیک قرار است از ۲۳ ژوئیه تا ۸ اوت برگزار شود اما 
ژاپن که با افزایش عفونت ها دست و پنجه نرم می کند.

کوهنورد ایرانی بر فراز بام دنیا ایستاد
امین دهقان پس از صعود به اورست تصاویر بام دنیا به اشتراک 

گذاشت، امین دهقان، هیمالیانورد ایرانی که به عنوان تنها 
هیمالیای  در  اورست   ۲۰۲۱ اکسپدیشن  در  ایران  نماینده 

نپال حضور داشت، موفق شد قله اورست را فتح کند، این 
کوهنورد ایرانی که موفق شده بر فراز بام دنیا بایستد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

چند روز پیش خبر بازداشت اسماعیل خلیل زاده رئیس 
رسانه های  در  تهران،  استقلال  باشگاه  مدیره  هیات 
متعددی مخابره شد، سرانجام سید مهدی فلاح میری 
اسماعیل  بازداشت،  از  گیلان  استان  مرکز  دادستان 
خلیل زاده، متهم اصلی پرونده شرکت ابریشم گیلان خبر 
بزرگی  استقلال شوک  باشگاه  و  ایران  فوتبال  به  تا  داد 

وارد شود.
فلاح میری، دادستان مرکز استان گیلان در تشریح این 
خبر گفت: با پیشرفت تحقیقات پرونده شرکت ابریشم 
گیلان در دادسرای صومعه سرا، قرار تأمین صادره از سوی 
بازپرس پرونده با تفهیم مستندات و ادله جدید، تشدید 
و متهم اصلی که پیش از این به دلیل ابتلاء به کرونا با 

تودیع وثیقه آزاد بود، بازداشت و روانه زندان شد.
دادستان مرکز استان گیلان همچنین با اشاره به پیشبرد 
سپاه،  اطلاعات  سازمان  توسط  پرونده  این  تحقیقات 
ضمن تقدیر از عملکرد ضابطین خاص گفت: وقت زیادی 
برای جمع آوری اطلاعات در این پرونده از سوی ضابطین 
صرف شده است که با صدور دستور قضائی برای تسریع 

در تکمیل تحقیقات و ارائه مستندات کامل، امیدواریم 
این پرونده هرچه زودتر با اتخاذ تصمیم نهایی در دادسرا، 

به دادگاه ارسال شود.
خبر دستگیری خلیل زاده برای هواداران باشگاه استقلال 
فریادِ  که  است  سال  چندین  بود،  مسرت بخش  بسیار 
اسفناک  عملکرد  به  نسبت  استقلال  هواداران  اعتراض 
درب  پشت  از  استقلال  باشگاه  در  خلیل زاده  اسماعیل 
جوانان،  و  ورزش  وزارت  به  اسلامی  شورای  مجلس 
فدراسیون فوتبال و درب باشگاه رسیده بود، اما صدای 
این اعتراض به گوش احدی نرسید و نه تنها اتفاق خاصی 
جوانان،  و  ورزش  وزارت  اختیارات  با  روز  هر  نداد،  رخ 
پیدا  گسترش  استقلال  در  خلیل زاده  فرمانروایی  قلمرو 

می کرد.
فردی که مشخص نشد، چطور از نابودی یکی از پرقدمت ترین 
کارخانه های کشور به میز ریاست هیات مدیره استقلال رسید 

و به قولی ره صد ساله را یک شبه رفت.
استقلال  باشگاه  در  خلیل زاده،  اسماعیل  سیاهِ  عملکردِ 
مسعود  صدارت  دوران  در  نفر  چندین  است،  مشخص 
سلطانی فر در وزارت ورزش و جوانان رفتند و آمدند اما 
در تمامی ترکیب های هیات مدیره باشگاه استقلال، تنها 
نام یک نفر به چشم می خورد که بدون تغییری، ارتقای 
مقام پیدا می کرد و با برنامه ای از پیش نوشته شده، با 
باز  را  را به استقلال  او  افرادی که پای  همکاری همان 
کرده، این باشگاه را به ارثِ پدری شان تبدیل کرده بودند، 
آن فرد کسی جز اسماعیل خلیل زاده نبود که حالا بوی 
گند فسادش در شرکت ابریشم گیلان بلند شده و در بند 

قانون افتاده است.
باشگاه  در  خلیل زاده  ساله  چندین  مدیریت  دوره  در 
هم  هوادارانش  بلکه  استقلال،  تیم  تنها  نه  استقلال، 
هیچ گاه روی آرامش را ندیدند، مدیری که سوءمدیریت 
ضربه های  مالی،  شفافیت  عدم  با  و  بخشید  معنا  را 

جبران ناپذیری به باشگاه استقلال زد.
بهرحال شروع داستانِ خلیل زاده از شرکت ابریشم گیلان 
بود و خیلی زودتر از آن چیزی که گمان می کرد، به نان 
و نوایی رسید و برای مدیریت استقلال از آستین وزارت 
ورزش درآمد، پایانِ کار جناب خلیل زاده در استقلال هم 

همین شرکت ابریشم گیلان آغاز شد.

تبعات  ابریشم   شرکت  اتفاقات  به  ورود  شک،  بدون 
آنان که حالا در هر پُست و  دارد،  برای برخی  مختلفی 
بوجود  که  فسادی  پاسخگوی  باید  باشند  که  منصبی 
هواداران  به  نه  بار  این  که  پاسخی  باشند،  آورده اند، 

استقلال بلکه به قانون باید پس بدهند.
قطعا داستان شرکت ابریشم گیلان به باشگاه استقلال 
استقلال  در  انفعالات دوران حضور خلیل زاده  و  و فعل 
ختم خواهد شد، جایی که ابهام هایی چون نحوه رسیدن 
او به هیات مدیره استقلال و چگونگی عملکرد او با پول 
بیت المال مشخص خواهد شد و آنجا است که باید با 

خرسندی بگوییم: نگران نباشید، آسیاب به نوبت....

اندرحکایت دستگیری اسماعیل خلیل زاده؛

آسیاب به نوبت!
حرف آخر

محمدرضاولیزاده

دبیرسرویسورزشی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حبیب الله فروزنده« 
- پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد
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»افزایش ظرفیت نیروگاه های کشور در یک نگاه«
ظرفیت نیروگاهی )مگاوات(

سال 1357

ابتدای دولت یازدهم

ابتدای دولت سیزدهم

7/024

68/995

89/104

دولت تدبیر و امید

در دولت های یازدهم و دوازدهم 20/109+
ظرفیت تولید برق هرسال به طور متوسط 

2/500 مگاوات افزایش یافته است دوازدهم
+11/533

یازدهم
+8/576


